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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2022-04-27 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice 
ordförande, Andreas Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla 
Zayane (MP) 
 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Marie Edling – Trygghetsutvecklare offentlig utemiljö 
Helene Skantze – Socialnämndens ordförande  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Information om uppdrag som trygghetsutvecklare 
Marie Edling informerade om uppdraget att utveckla kommunens arbete för att skapa en 
tryggare och säkrare utemiljö. Trygghetssatsningen av utemiljö är ett projekt som genomförs 
med medel ur trygghetsfonden 2022 - 2023. Förväntat resultat av uppdraget är en avsevärd 
standardhöjning på platser som många nackabor lyfter fram som otrygga och även utprova 
nya arbetssätt för att jobba med trygghetsfrågor.  
 
Presentationen samt checklista för ett tryggt och säkert Nacka biläggs 
minnesanteckningarna (bilaga 1 och bilaga 2). 
 
4. Information om Bokslut 2021 och tilldelning kommunvakter 
Henrik Ahl informerade om att vi nu är i sluttampen av upphandlingen av kommunvakter. 
Bokslut 2021 kommer upp till beslut på nästa BRÅ-sammanträde.  
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5. Plan för samverkan presenteras 
Jan Landström och Anna Karlsson har fått återkoppling från social- och omsorgsprocessen 
på de 29 punkter som tagits fram i Plan för samverkan mellan kommun och polis. 19 av 
punkterna är nu i gång. Mer utförlig status kommer att presenteras på BRÅ framöver.  
 
6. Fortsatt arbete i Fisksätra  
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om vad som är aktuellt i det fortsatta 
arbetet i Fisksätra: 

• Anordnad aktivitet i form av cykelverkstad med föräldrar och ungdomar har ägt 
rum.  

• Advokatmöte med ungdomar med anledning av upplopp under 1 april. SSPF-
samordnare initierade ett möte på fritidsgården vilket uppskattades av ungdomarna.  

• Kartläggning är i full gång. Tre huvudspår - ungdomar i riskzon, drogscen och våld 
på allmän plats. 

• Ett studiebesök i Gårdsten/Tynnered om två veckor är inplanerat. Kommun, polis 
och Stena Fastigheter åker dit för att byta erfarenheter, skapa nya kontakter och för 
att visuellt se hur ett område går till väga för att förändras.  

• Verksamheten Darra musik och dans är färdigutredd.  
• Viktor Rydbergsskolan är nominerad till ROT priset. ROT-priset är en tävling för 

byggentreprenörer, arkitekter och fastighetsägare om Stockholms bästa ombyggnad. 
 
7. Insatser på Saltsjöbanan 
Jan Landström informerade om att kommunen haft en månads aktivitet tillsammans med 
Arriva och Region Stockholms Trafikförvaltning på Saltsjöbanan för att förhindra trängsel 
och annan problematik. Insatsen har haft effekt men inte tillräckligt. Man tror att om 
biljettkontrollanter funnits ombord på Saltsjöbanan så hade det haft större effekt. Nacka 
kommun äger inte problematiken på Saltsjöbanan utan det gör Trafikförvaltningen och 
Arriva.    
 
8. Information från polisen 
Anna Karlsson informerade om det aktuella läget i Nacka. Tillgreppsbrott följt av 
narkotikabrott är de vanligaste förekommande brotten. Ungdomsproblematiken har ökat de 
senaste veckorna i och med fler ungdomar vistas utomhus. Ungdomarna uppehåller sig ofta 
i Nacka Forum där det även har förekommit inbrott efter stängning. Ungdomarna som 
utfört inbrottet är under utredning efter att de blivit tagna på plats och/eller med hjälp av 
övervakningskameror. Polisen har en tät dialog med centrumledningen i Nacka Forum. En 
medarbetare på Mc Donalds i Nacka strand har blivit misshandlad.  
 
Fisksätra och Orminge är fortsatt prioriterade områden i Nacka med förstärkt närvaro av 
polisen. I Fisksätra så pågår insatser från polisen som jobbar mot våld och narkotika. Nytt 
folk har setts till i Fisksätra och det har skapats nya ungdomsetableringar. I Orminge så 
jobbar polisen med äldre individer som har stark påverkan på Nackas ungdomar.  
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Övriga aktuella händelser: 
• Nacka kommer att få 14 nya polisaspiranter. 
• Dopingkontroller har gjorts på gym. 
• Prostitutionsinsats mot massagesalong. Gav inget resultat i Nacka.  
• Ungdomsinsatsen ”Vårglöd”. 8 ungdomar påträffats.  
• 15 april 2021 ringde en man från Älta 112 och uppgav att flickvännen knivskurit sig 

själv men nu har mannen dömts för mord då man kommit fram till att hon inte 
kunnat göra det själv.  

 
9. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker 
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker.  
Gemensamt för samtliga arbetsgrupper är: 

• Fortsatt ovanligt lugnt i alla områden, vilket även brottsstatistiken visar.  
• Räddningstjänsten informerar om ökat antal suicidhändelser. 
• Sexuella övergrepp på nätet har ökat något.  

 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 3). 
 
10. Övriga frågor 
Information från seminarium Råd för framtiden  
Välfärdsbrotten var i fokus och en del forskning nationellt och internationellt. Jan 
Landström rekommenderar att gå in på BRÅs hemsida för att ta del av många seminarier 
gratis (www.bra.se).  
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 

http://www.bra.se/

